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EU: Finančník George Soros vyjadril svoje obavy o osude Európskej Únie. Keď sa strýčko Soroš
obáva, tak je to dobré znamenie pre všetkých ešte nepomätených ľudí.

NECHOVAJME SI HADA NA PRSIACH!

Keď sa strýčko Soroš obáva, tak je to dobré znamenie pre všetkých ešte nepomätených ľudí � Príde
deň, keď bude tento pán regulérne a oficiálne označovaný za zahraničného agenta a sám bude na
sankčných zoznamoch, ktoré jeho lokaji tak usilovne presadzovali voči svojim oponentom. Lebo
cudzími agentmi sa nazývajú presne tí, ktorí nalievajú miliardy do politických organizácií s cieľom
zmanipulovať politické dianie v zahraničných krajinách. Potom dopadneme tak, že Sorošovi
“odchovanci” ako mladý pán Šeliga nám z vedúcich pozícií v NR SR diktujú, ako máme žiť. Samotní
Američania, Rusi ale aj Izraelčania činnosť zahraničných mimovládok buď vyslovene zakazujú alebo
prísne kontrolujú. Veľmi dobre vedia, prečo! To len v Európe a na Slovensku si chováme hada na
prsiach � Raz to však otočíme!
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